
Terugkoppeling DOC-19 maandag 8 februari

Opening en mededelingen
- Gisteren is er geen Catshuis geweest. Daarom is er op dit moment een ‘Catshuis’ in de

Trevezaal.

- Voorstel om de vergadering na de gewone agendapunten tot 12:30 te schorsen. Om 12:30

verder. Terugkoppeling ‘Catshuis’ geven en stukken verspreiden die naar de ACC gaan.

Concept DOC-19 verslag 28 januari en 3 februari 2021

-  Akkoord.

Beeld

Media en opiniebeeld (mondelinge toelichting NKC)
-  Sneeuw krijgt meer aandacht dan coronamaatregelen.
-  Veel aandacht voor de scholen, dat ze open gaan, maar ook dat ze dicht blijven vanwege de

sheeuw.

- Aandacht voor besluitvorming vandaag. Verwachting is dat de avondklok verlengd wordt.
- Nieuws over dat GGD al geweten zou hebben dat de systemen niet veilig waren.

- Demonstratie in Apeldoorn, waar Baudet handen gaf en geen 1,5 m afstand hield.
- Meer snelheidsovertredingen, doordat mensen op tijd thuis moeten zijn voor de avondklok.

Epidemiologisch (mandelinge taelichting VWS)
-  Straks meer als OMT advies er is.

- Gisteren is en vandaag wordt er minder getest, daarom zullen de cijfers de komende dagen
niet volledig.

- We lijken een patroon van afvlakking of daling te zien, maar het is moeilijk te zeggen hoe

consistent dat nu is.

- Ziekenhuisopnames en besmettingen in verpleeghuizen dalen ook door. Gaat langzaam de

goede kant uit, maar traag.

Naleving (mondelinge toelichting diversen)
- Wat opviel is dat het relatief rustig is gebleven. Nog veel avondklok bekeuringen, afgelopen

week ruim 8000. Ook veel waarschuwingen.
- Veel demonstraties worden aagekondigd, maar ze komen niet allemaal.
- Los van de illegale feestjes, zien we nu sneeuwballengevechten met te grote groepen, maar

daar wordt niet streng op gehandhaafd.

Terugkoppeling Catshuis (mondelinge toelichting NCTV)
-  Verplaatst naar 12:30 uur.

NL na de crisis (stuk PDGSC-19)
- Doel is om 21 februari een presentatie in het Catshuis te geven door MBZK over NL na de

crisis. Om dat in een breder verband te bespreken. Daarvoor is deze presentatie gemaakt.
- Presentatie gaat over het proces, wie betrokken zijn, welke stappen zijn gezet.
- Beeld over hoe we omgaan met communicatie. Gaan we ons vooral richten op de BN'ers of

doen we dat op een andere manier. Voor dat |zatste is gekozen: we laten doorsnee

Nederlanders hun verhaal vertellen.
- Laatste sheet bevat vragen die we in het Catshuis willen bespreken. Ter informatie. En

eventueel voor aanvullingen.
- Er wordt ook 1 op 1 met bewindspersonen hierover gesproken. Daarin is meer ruimte voor

verdieping. In het Catshuis — waar niet alle bewindspersonen bij aanwezig zijn - gaat het om

verbreding.
- IenW: veel bewindspersonen zitten niet in het Catshuis, terwijl dit onderwerpen zijn die

kabinetsbreed besproken moeten worden. Qua timing zit het ook dicht op de verkiezingen.
Deze onderwerpen zouden op de formatietafel moeten liggen. Wonen en mobiliteit zijn ook

heel belangrijk, maar de betrokken bewindspersonen zitten niet in het Catshuis.
- FIN: sluit zich aan bij IenW. Timing lastig en hoe sluit dit aan bij alle andere voorbereidingen

die er lopen voor de formatie.
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VWS: sluit zich aan bij deze vragen. Er lopen ook trajecten over wat we in 2021 mogelijk
kunnen maken. Moeten we ons daar niet op richten en na 2021 laten voor het nieuwe

kabinet. Lastig los te knippen wat Covid-gerelateerd is en wat niet.

OCW: hoe zien jullie het vervolgtraject? Als hier antwoorden uitkomen, zitten we midden in

de verkiezingen.
Nationale Politie: sluit aan bij IenW.

BZK: heeft ook deze vragen, maar er moet wel een keer een gesprek gevoerd worden over

covid-gerelateerd perspectief.
NCTV: vraagt aandacht voor het feit dat alle documenten uit het Catshuis openbaar worden.

Reactie DGSC-19:

1. Gesprek is niet alleen rijksbreed, maar breder. Deze crisis is

ongekend. We moeten hierover een gesprek voeren met de

samenleving. Daar valt ook het gesprek met een aantal

bewindspersonen onder. Dat is een stap die het kabinet en ook het

DOC eerder logisch vond.

2. Niet iedereen is bij het Catshuis: dat zullen we meegeven aan

MBZK.

3. Voorbereidingen op de formatie die per departement lopen gaan

we niet dunnetjes overdoen. Wij denken wel dat dit een nuttig
document zal zijn: perspectief op NL na de crisis of een herstel- en

vernieuwingsagenda.
4. De reden om bewindspersonen te bevragen is dat zij veel kennis en

ervaring hebben op specifieke terreinen.

Voorstel van de voorzitter is om dit stuk nog een keer terug te laten komen in het DOC deze

week.

Trimsalons (stuk LNV)
Trimsalons zijn tot half december dicht. Bij een aantal soorten dieren leidt dit tot problemen
als de vacht niet onderhouden wordt.

Dieren mogen wel thuis opgehaald worden in noodzakelijke gevallen, maar dat leidt tot

allerlei problemen (verzekeringsproblemen, stress bij dieren).
JenV: juristen Twm zijn nog niet betrokken, daarom niet niet akkoord.

VWS: twijfel of dit beschouwd moet worden als een contactberoep of als een winkel. VWS

neigt naar contactberoep en de kappers mogen ook niet open. Twijfel over of het verschil

tussen wegbrengen en ophalen groot genoeg is.

NKC: dit moet niet lijken op een versoepeling, maar op een medische noodzaak.

BZ: eens met het voorstel. Wat betreft ‘geen versoepeling’: de discussie over de kappers
dicht moeten we misschien ook weer voeren.

SZW: kijk uit met precedentwerking.
AZ en EZK: past niet in click & collect. Vanuit het oogpunt van dierenwelzijn is er misschien

wel iets mogelijk binnen de regels die we hebben.

NCTV: dit vraagstuk houdt ons als sinds half december bezig. Aansluitend op punt van JenV:

veel trimsalons zijn geen publieke, maar besloten plaatsen. Als we hier iets mee doen, dan

niet via click&collect, maar via ministeriéle regeling.
Reactie LNV: goed om hier met de juristen nog eens naar te kijken. Wat betreft

contactberoepen: er is geen sprake van contact tussen mensen.

Rondvraag
VWS: twee dingen:
Veel vraag om NK schaatsen op natuurijs dit weekend. Er wordt nu serieus gekeken of dat

onder de voorwaarden van topsport mogelijk is. Belangrijk criterium zal zijn of er een plek is

in NL om dit zonder veel publiek te organiseren (niet goed toegankelijk en afsluitbaar).
1. VR: hiervoor is een evenementenvergunning nodig, terwijl

evenementen verboden zijn. Graag hierover contact met JenV en

VR's.

2. DGSC-19: dit weekend gaat er veel geschaatst worden. Gaan we

hierover nog communiceren, vraag aan NKC.
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3. NKC: we communiceren dat het mag zolang je je aan de

basisregels houdt. Dus geen evenementen.

4. Nationale Politie: je kan regels opleggen, maar mensen gaan toch

naar buiten. Als het gros zich niet aan de norm houdt, kunnen wij
niet handhaven.

Terugkoppeling gesprek met inspecties over handhaving onder de twm. Met ILT, IG] en

Inspectie SZW bij elkaar gezeten. Er is nog veel te doen. Na nadere analyse komen we hierop

terug. Inspecties opgeroepen om buiten de normale taakopvatting te denken.

EZK: is OMT-advies over de avondklok al uit en gaat de extra MCC van vandaag door? A:

OMT advies wordt eerst onder BAO leden verspreid


